
ZAPISNIK VI. REDNE SEJE IO OZS 

četrtek, 6. 12. 2018 ob 19. uri 
Inštitut Jožef Stefan, Jamova ulica 39, Ljubljana 

 

Dnevni red: 

1. Pregled zapisnika in sklepov V. seje 

2. Razpisi – pregled izvajanja programov 

a. Razvijamo OT v šolah - realizacija in končna potrditev sredstev -Tajda -  

b. Orientacijski tek za vsakogar - realizacija in končna potrditev sredstev -Eneja 

c. Kratko poročanje o prijavah na Fundacijo 

d. Občni zbor priprava 

e. Inventura 

3. SSOL in dogovor o kategorijah (M18?) 

4. Reprezentance 

a. DP Šolsko - obračun stroškov in dogovor o pokritju Ana 

b. Svetovno šolsko prvenstvo - odprte zadeve - Aleš Ferenc 

c. Ski-O in univerziada 

č. Študentsko prvenstvo 2019 

5. Razno 

a. Spletna stran - gostovanje, arhiviranje starih lig 

b. Morebitne potrebne spremembe pravilnikov npr. spremembe kategorij - Miha 

c. Tisk kart Bob 

d. Ostala prvenstva (in-door, nočna) 

e. Natan Maj prestop 

f. GDPR 

 

Prisotni člani IO OZS:              
Ana Pribaković Borštnik (OK Tivoli), Miha Škarabot (OK Polaris), Igor Bončina (OK Azimut), Vlado Sedej 

(OK Azimut), Tomaž Pust (OK Komenda), Andrej Borštnik (OK Tivoli), Krešo Keresteš (OK Trzin), Marko 

Dudić (OK Slovenj Gradec) 

 
Odsotni člani IO OZS:              
Irena Hacin Kölner (OK Komenda), Jaka Piltaver (OK Brežice), Matjaž Draksler (Škofjeloški OK) Urban 

Gregorc (PD Ajdovščina), Jerca Bernik (Škofjeloški OK) 

Odsotni vabljeni: Eneja Osterman (opravičila), Tajda Foški, Aleš Ferenc 

Na seji je bil prisoten tudi Iztok Rojc.  

 

1. Pregled zapisnika in sklepov V. seje 

Sklep 13:  Andrej B. preveri ali je na spletni strani objavljen aktualen seznam licenciranih delavcev. 

Soglasno sprejet. 

Posodobljeno 



Sklep 14: Andrej B. do naslednje seje pripravi osnutek pravilnika. Soglasno sprejet 

Predlog pripravljen 

 

2. Razpisi – pregled izvajanja programov 

a) Razvijamo OT v šolah - realizacija in končna potrditev sredstev -Tajda  

b) Orientacijski tek za vsakogar - realizacija in končna potrditev sredstev –Eneja 

Sklep 1: Klubi do 15. 12. 2018 posredujejo vse potrebne dokumente. Za tem se potrdi končna razdelitev 

sredstev. Eneja in Tajda še enkrat pozoveta klube. Soglasno sprejet 

 
c) Kratko poročanje o prijavah na Fundacijo 

Vlado na kratko poroča o stanju prijav. 
 
d) Občni zbor priprava 

Sklep 2: Občni zbor bo potekal v sredo, 9. 1. 2019 ob 18h. Soglasno sprejet 

 

Sklep 3: Do 31.12.2018 se na listo IO-OZS pripravijo in posredujejo vsa poročila in plani za občni zbor. 

Soglasno sprejet 

 
e) Inventura 

Sklep 4: Letno se izvaja inventura sredstev OZS, ki vključuje popis opreme, pregled knjigovodskih 

podatkov ter pregled terjatev in obveznosti. Imenujemo 3 člane inventurne komisije, sestavljene iz 

predsednice Mojce Foški ter članic Ane Pribaković Borštnik in Urše Štanfelj. Popis naj bi se izvedel 5. 1. 

2019 ob 17. uri v Logatcu. Soglasno sprejet 

 
f) Pregled financ in delo blagajnika 

Vlado predstavi trenutno stanje financ OZS. Pove, da smo pri WSCO trenutno presegamo  predvidene 
stroške, saj so se vmes letalske karte podražile več kot pričakovano. Ostale postavke pa so blizu 
pričakovanih vrednosti. 
 

Sklep 5: Klubi naj predlagajo kandidate za blagajnika in koordinatorja projektov. Soglasno sprejet 

 

3. SSOL in dogovor o kategorijah 

Sklep 6: Mladinske kategorije vedno razpišemo vse. Soglasno sprejet 

 

4. Reprezentance 

a) DP Šolsko - obračun stroškov in dogovor o pokritju Ana  

Ana predstavi stroške DP šolsko. 

 

Sklep 7: OZS pokrije preostanek stroškov do 500 EUR. Soglasno sprejet 



b) Svetovno šolsko prvenstvo - odprte zadeve - Aleš Ferenc  

Sklep 8: Na naslednji seji IO se dogovorimo. Soglasno sprejet 
 
c) Ski-O in univerziada  

Iztok predstavlja potek usklajevanja s študentsko organizacijo in okvirni stroškovnik za univerziado. IO 
izrazi podporo in se strinja OZS po potrebi prispeva za preostanek stroškov. Razmislimo kako OZS 
unovči prisotnost na univerziadi. 
 
č) Študentsko prvenstvo 2019  

 

5. Razno 

a) Spletna stran - gostovanje, arhiviranje starih lig 

Andrej predstavi stanje glede napredka z gostovanjem. 

 
b) Morebitne potrebne spremembe pravilnikov npr. spremembe kategorij - Miha  

Sklep 9: Miha vpraša Dušana, če potrebujemo spremembo pravilnika o izobraževanju. Soglasno 
sprejet 
 
c) Ostal prvenstva (in-door, nočna) 

Stestiramo na ZL, da vidimo kakšno je zanimanje. 
 
d) GDPR 

Andrej predstavi pravilnik. 

 
Sklep 10: EMŠO se za namen poročanja OKS še vedno hrani v bazi OZS. Soglasno sprejet 
 

Sklep 11: Andrej pri OKS preveri ali imamo obveznost hraniti/poročati o podatkih članov. Soglasno 
sprejet 
 
e) Zagotovitev karte 1:5000 za člana OK Komenda  

Predlog je, da članu zagotovi karto, če ne nastopa v konkurenci - ne šteje za razvrstitev. 
 
f) Natan Maj prestop  

Vlado predstavi argumenta s strani ohranitve PD Tolmin in s strani prestopa Natana. IO ugotavlja, da o 
prestopu nima moči odločati. Se pa strinja, da Natanu omogočimo, da je član kluba, kot si želi. 

 
Sklep 12: Ana kontaktira PD Tolmin in se pogovori o stanju kluba. Soglasno sprejet 
 
g) Tisk kart Bob  

Potrebujemo alternativo. 

 
Občni zbor bo potekal v sredo, 9. 1. 2019 ob 18. uri, naslednja seja IO pa v sredo, 9. 1. 2019 po občnem 

zboru. 



Seja je bila zaključena ob 22.45 uri. 

Zapisal: Andrej Borštnik 


